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Frida Mattsson

Från:
Skickat: den 12 november 2021 16:14
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Medborgarförslag

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Hej, 
Tänkte lämna ett förslag om att mer grönytor på Kungsholmen borde anläggas som äng istället för klippta 
gräsytor. Just nu går programmet Geoss naturen tillbaka på SVT. Där blir uppenbart att man kan göra 
mycket för att öka den biologiska mångfalden genom att istället för att ha kortklippta gräsmattor anlägga 
äng istället. Man spara in allt underhåll som behövs för gräs med klippning och förbättring av gräset och kan 
lägga dessa pengar på ängsfröer samt att slå gräset en gång per säsong. 

Lämpliga platser kan vara: 
De flesta grönytor runt Serafen. 
Gårdarna vid Norrmälarstrand som heter Fågelbärsgården. 
Området runt Rådhuset och Polishuset. 
Kronobergsparken där man skulle kunna variera klippt gräs och äng. 
Rålambshovsparken diverse områden. 

Med vänlig hälsning 


